STM Lottery lights up orphanage with solar panels

KUALA LUMPUR: A children's home in Kuala Lumpur is now brighter and greener, thanks to a solar energy initiative by STM Lottery Sdn Bhd, a subsidiary of Berjaya Corporation Berhad.

As part of its corporate social responsibility efforts, STM Lottery has installed a new solar panel system at Yayasan Sunbeams Home, providing 91 underprivileged children with more than just shelter – a step towards a cleanenergy future.

The solar panels, installed at the boys' dormitory on Jan 20, were officially launched on April 14 in a ceremony attended by STM Lottery general manager (communications and sustainability) Giam Say Khoon and Yayasan Sunbeams Home founder Pastor Alvin Tan Ooi Senci

Dubbed the "Sports Toto Rays of Hope Solar Energy Project", the initiative is part of STM Lottery's Helping Hands community programme.

"We are thrilled to partner with Yayasan Sunbeams Home on this important effort. By investing in solar energy, we are not only helping the home reduce its carbon footprint but also supporting a more cost-effective and sustainable future for the children.

"This project reflects our broader commitment to environmental responsibility and empowering communities through impactful CSR initiatives. We aim to benefit more charitable homes and organisations through this project," said Giam.

The solar setup is expected to save the home about RM340 per month, freeing up funds for essential needs such as meals, school supplies and day-to-day expenses.

In addition to lowering operating costs, the solar system is projected to eliminate around 140,000kg of carbon dioxide-equivalent emissions over the next 25 years, contributing to a cleaner and more sustainable environment.

Calling the solar initiative a game-changer, Alvin expressed gratitude for the support.

"We are incredibly grateful to STM Lottery. This solar panel installation will make a real difference in our ability to provide a comfortable, efficient and environmentally conscious environment for our children," he said.

STM Lottery reaffirmed its commitment to supporting initiatives that benefit both people and the planet, and looks forward to building more partnerships that deliver long-term, sustainable impact in local communities. (吉隆坡16日 讯)多多博彩有限 公司在其Helping Hands企业社会责 任计划下,赞助日 辉之家安装太阳能 板项目。

多多博彩贊助

日輝之家裝太陽能板

该项目启动仪式于昨日隆重举行,多多博彩公关与永续发展部总经理严世坤与日辉之家创办人陈伟胜牧师一同出席该仪式。

严世坤指出,该项目旨为公司在 推动环境可持续发展及社区福祉方 面迈出的重要一步。

他说,该太阳能板已于今年1月 20日,成功安装在日辉之家男童宿舍。 "日辉之家目前收容91名来自不同背景的儿童,为他们提供一个安全温馨的环境,包括关怀、教育和支持。"

他说,新安装的太阳能系统让该院每月的电费可节省约340令吉,帮助阳光之家将更多资源投入到孩子们的成长及发展上。

"除了降低运营成本,太阳能系统预计在未来的25年可减少约14万公斤的二氧化碳温室气体排放量。"



■日辉之家总经理Victor牧师(左起)与创办人 陈伟胜牧师共同见证,多多博彩公关与永续发展 部总经理严世坤,为主持太阳能项目启用仪式。

陈伟胜牧师感激多多博彩的慷慨支持,为孩子们 提供更舒适、高效、环保的生活环境的能力。"